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All information is required unless stated. 
除非另有说明，否则所有信息都是必填项。
Apply for Online Banking  申请网上银行服务
  / 
Co. Reg. No.: 193200032W

      You can also apply instantly at www.ocbc.com/applynow
您也可以在 www.ocbc.com/applynow 立即进行申请

      You can also apply instantly at www.ocbc.com/applynow
您也可以在 www.ocbc.com/applynow 立即进行申请
1
Your details  个人信息
Mailing address
We will not update your account mailing address with this form. Please use the Change of Address form to update.
}
我们不会使用此表格更新您的账户的通讯地址。请使用“更改地址”表格进行更新。
}
通讯地址
Name
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As in NRIC / Passport
IC / Passport Number
ID Type
ID Issue Country  证件发行国家
依身份证或护照
..\..\images\Untitled.jpg
姓名
身份证/护照
证件种类
2
Set up your digital security token  您的密码生成器
Activate your OCBC OneToken
激活您的OCBC OneToken
 
OCBC OneToken is a digital security token that allows a seamless, secure banking experience.
OCBC OneToken是一种数码令牌，可提供无缝，安全的银行体验 
 
It is integrated with your OCBC Digital app on your registered device and generates codes that authenticates your access to your account online or transaction in the background.
它与您注册设备上的 OCBC Digital 应用程式集成在一起，并生成验证您登录网上银行服务或在后台进行交易的代码。
Login to OCBC Mobile Banking
登录 OCBC Mobile Banking
Tap on ‘Activate’ when prompted to setup OCBC OneToken. You can also choose to setup later by going to ‘Settings’.
当提示您设置 OCBC OneToken 时，点击 'Activate'。您还可以选择稍后通过设定进行设置。 
Enter the SMS One-Time Password (OTP) and tap ‘Submit’. You can now perform transactions without SMS OTP’s.
输入短信一次性密码，然后点击 'Submit'。现在，您可以在没有短信一次性密码的情况下执行交易。
Complete OCBC OneToken activation by entering the 6-digit Token Key sent via mail to perform all transactions seamlessly
输入通过邮件发送的6位令牌密钥来完成 OCBC OneToken 激活，从而执行所有交易 
That’s it! Your OCBC OneToken is now activated
您的 OCBC OneToken 现在已激活 
1
2
3
4
5
Mobile number  手机号码
-
+ (country code)- (contact number)  +国家/地区代码）-（联系电话）
}
3
Unlink these accounts  取消账户连接
Optional  可选
}
You can access all your existing accounts via your online banking. 
If you do not wish to access any of your accounts, please indicate below.
您可以通过网上银行访问所有现有账户。
如果您不想访问任何账户，请在下面列出。
Account number  账号
Account number  账号
Do not include hyphens or spaces  请勿包含字符或空格
}
Do not include hyphens or spaces  请勿包含字符或空格
}
4
Authorised signature  授权签名
For thumbprints, please visit any OCBC Bank branch   若采用指纹，请访问华侨银行的任何分行
..\..\images\Untitled.jpg
You confirm that you have read, understood and agree to be bound by the Terms and Conditions Governing Electronic Banking Services including any amendments and additions made to these from time to time. You agree that all payments will be made from your accounts with OCBC.
您确认您已阅读，理解并同意受以下内容的约束： 电子银行服务的条款和条件，包括任何 不时对其进行修改和补充。您同意所有 付款将从您在华侨银行的账户中支付。 
 
This document may be translated into the Chinese language or such other language as OCBC Bank may decide in its absolute discretion (the “Non-English”). In the event of any inconsistency, ambiguity, discrepancy or omission between the English and Non-English versions, the English version shall apply and prevail.
此文件可能被翻译成中文或其他华侨银行全权决定的语言（非英文）。若非英文的翻译版本和英文正文有任何矛盾、歧义、差异或省略。请以英文正文为准。
 
You agree that the Bank may verify your signatures against their records before acting on your instructions.
您同意银行可以在签名之前核实您的签名 按照您的指示行事。 
 
You hereby consent for OCBC and its related corporations to collect, use and disclose your personal data for the purposes of processing and administering your application and request(s) contained herein, in accordance with OCBC's Data Protection Policy (available at OCBC website > Personal Banking > Policies).
您特此同意华侨银行及其相关公司根据华侨银行的数据保护政策(可在 OCBC website > Personal Banking > Policies) 收集、使用和披露您的个人数据，以处理和管理您的申请和请求。
Signature  签名
/
/
DD / MM / YY  日日/月月/年年
}
Date  日期
For bank's use  供银行使用
Processed by
Verified by
Date
What to do next?
Mail this form back to us or visit any OCBC bank branch with your completed form
Allow 7 working days for processing
(For enquiries, please contact 1800 363 3333)
Confirmation letter will be mailed to you
Postage will  be paid by addressee.  For posting in Singapore only
BUSINESS REPLY SERVICE PERMIT NO. 08066
OVERSEA-CHINESE BANKING CORPORATION LIMITED
ACCOUNT SERVICES
BRAS BASAH POST OFFICE
LOCKED BAG SERVICE NO. 8
SINGAPORE 911886
Submission checklist. Have You:
Keep the auto-generated barcode as printed.  Do not alter, smudge or distort the auto-generated barcode. Please also refrain from making any handwritten amendments or entries on the printed smart form (as these will not be captured by the auto-generated barcode and accordingly will not be incorporated into your instructions).
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